
 

Göteborgs Stad Idrotts- och föreningsförvaltningen, protokoll 1 (17) 

Protokoll nr 1 

Sammanträdesdatum: 2025-02-04 
Tid: 14:30- 16:26, ajournering 15:22-15:30 

Plats: Domarringen, Nedre Kaserngården 1 

Paragrafer: § 1-15 

Närvarande 

Ledamöter 

Staffan Lindström (S), Ledamot och 1:e vice ordförande 

Edwin Friedlaender (M) 

Bettan Andersson (V), Ledamot och ordförande 

Bartek Rosinski (M) 

Anna Ahlborg (S) 

Vincent Siekkinen Franzén (S) 

Ann-Sofie Lagerstedt (L) 

Magnus Marelius (SD) 

Kerstin Hultman (V) 

Dan-Ove Marcelind (KD), Ledamot och 2:e vice ordförande 

John Harfouche (C) 

Övriga ersättare 

Jasmin Khalaj Samadi (S) 

Annika Ahlstrand Kainert (M) 

Övriga närvarande 

Förvaltningsdirektör Johan Sävhage, nämndsekreterare Moa Pålsson, avdelningschefer 

Ann-Charlotte Berglund, Anna Sarsten, Kim Erefalk och Karin Lackéus, tf Pierre 

Dikanda, förvaltningscontroller Sara Armander, kommunikationsstrateg Heid Lall, 

verksamhetsutvecklare Amina-Bahja Ekman, projektledare Dijan Vranjic och enhetschef 

bidrag och stöd Veronica Johansson  

Personalföreträdare 

Tove Selnes (Saco), Glenn Gustavsson (Kommunal) (§§5–15 medhörning) och Lena 

Signal (Vision) 

Justeringsdag: 2025-02-06 

Underskrifter 

Göteborgs Stads idrotts- och föreningsnämnd 

 
  

Sekreterare 

Moa Pålsson 

 

Ordförande 

Bettan Andersson (V) 

  

Justerande 

Dan-Ove Marcelind (KD) 
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§ 1 Ärendenummer  

Upprop och anmälan av jäv 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar närvaro av nämndens ledamöter och ersättare. 

Ingen anmäler jäv.  

 



Protokoll nr 1 

Sammanträdesdatum: 2025-02-04 

 

Göteborgs Stads idrotts- och föreningsnämnd 

 
  

Göteborgs Stad Idrotts- och föreningsförvaltningen protokoll 3 (17) 

§ 2 Ärendenummer  

Val av justerare 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden utser 2:e vice ordförande Dan-Ove Marcelind (KD) att 

justera protokollet.  
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§ 3 Ärendenummer  

Fastställande av dagordning 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden fastställer utskickad dagordning med följande tillägg 

under § 15 Övriga frågor: 

 Fotbollsplaner i Majorna/Linné 

 Gåfotboll 
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§ 4 Ärendenummer IOFF-2025-00016 

Information från förvaltningsdirektören 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen.  

Information 
Bygglovsprocessen för Brudbergsskolan 

Projektledare Dijan Vranjic informerar om att stadsbyggnadsförvaltningen är ansvariga 

för en större skyfallsutredning som innefattar bostäder, skola och idrottshall. Om det är 

möjligt att bryta ut skola och idrottshall ur helhetsutredningen kan byggnationen av dessa 

påbörjas om ungefär ett år. Uppger att det är mest logistiskt praktiskt att skola och 

idrottshall upphandlas och byggs av samma entreprenör.  

Vidare svarar Dijan Vranjic på en fråga som tidigare ställts i presidiet 2024-11-15 

gällande om höjden på hallen (bygga 10 m istället för planerat 7 m) kan påverka tiden för 

bygglovsprocessen. En sådan förändring kan innebära att en ny detaljplan behöver tas 

fram, vilket skulle fördröja byggnationen.  

Information om Serneke Sverige ABs konkurs och arbetet framåt 

Projektledare Dijan Vranjic informerar att Serneke Sverige AB formellt meddelat att 

bolaget inte kommer att införliva entreprenadkontrakten med idrotts- och förenings-

förvaltningen gällande byggnation av Askim och Kortedala simhallar. Förvaltningen har 

därmed hävt kontraktet och kommer att gå ut med en ny upphandling inom kort där 

byggnation förväntas starta efter sommaren.  

Förvaltningsdirektör Johan Sävhage informerar att han ska föredra ärendet för KSAU.  

Information gällande lokal för Curlingklubben  

Avdelningschef föreningsstöd Karin Lackéus informerar att föreningen sedan 2017 

arbetat för att hitta lämplig mark och varit i kontakt med flera förvaltningar i staden. I 

nuläget hyr curlingklubben lokal av Älvstranden i Lundbystrandshallen. Exploaterings-

förvaltningen har identifierat mark i hörnet av Tuvevägen och Finlandsvägen. En ansökan 

om förhandsbesked för bygglov är inlämnad till stadsbyggnadsförvaltningen och vid ett 

ev positivt besked är aktuell yta möjlig att avstycka och upplåta med tomträtt för idrotts-

ändamål. Förvaltningen ska träffa föreningen för att stämma av finansieringsmöjligheter.  

Information från förvaltningen 

Förvaltningsdirektör Johan Sävhage ger en lägesbild över hur förvaltningen växer och 

förändras, med vilka möjligheter och utmaningar förvaltningen står inför. Vidare får 

nämnden information om vad som händer på förvaltningen strategiskt och organisations-

mässigt. Det är en del organisationsförändringar, översyner, nya chefer och inrättade 

tjänster på gång.  

Gratis träning anordnas på sportlovet (och alla lov utom jullovet) för alla 0–17 år.  



Protokoll nr 1 

Sammanträdesdatum: 2025-02-04 

 

Göteborgs Stads idrotts- och föreningsnämnd 

 
  

Göteborgs Stad Idrotts- och föreningsförvaltningen protokoll 6 (17) 

Ordförande Bettan Andersson (V) frågar vad förvaltningen behöver från politiken. 

Förvaltningsdirektör Johan Sävhage säger att det är viktigt att politiken tar till sig och 

lyssnar på det som förvaltningen föreslår för att skapa mer tydlig styrning. Vidare 

efterfrågas att mängden uppdrag till förvaltningen minskas för att låta organisationen 

arbeta på och förbättra redan ställda uppdrag. Viktigt att politiken låter förvaltningen 

fortsätta samarbeten regionalt och nationellt eftersom det förbättrar möjligheten att få 

gehör för förvaltningens frågor.  

2:e vice ordförande Dan-Ove Marcelind (KD) säger att drifts- och produktionskostnader 

ökar markant och för att klara kostnaderna i framtiden finns ett behov av tydligare 

prioriteringar.  

Förvaltningsdirektör Johan Sävhage påtalar att det är viktigt att förvaltningen är tydlig 

och följer uppsatta riktlinjer för bidrag. Detta kan medföra att förvaltningen upplevs 

byråkratiska. Ordförande Bettan Andersson (V) säger att bidragsregler ska vara enkla och 

transparenta och att förvaltningen kommer med förslag på förändring vid behov.    

Anmälan till Träffpunkt Idrott 11–13 mars  

Nämndsekreterare Moa Pålsson uppmanar nämnden att anmäla sig till Träffpunkt Idrott 

en av dagarna mellan 11–13 mars. Anmälan ska göras till nämndsekreteraren senast den 

14 februari. Förvaltningen anmäler alla deltagare för att erhålla ett rabatterat pris.   
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§ 5 Ärendenummer IOFF-2024-00116 

Årsrapport för 2024 

Beslut 
1. Idrotts- och föreningsnämnden godkänner Årsrapport 2024, inklusive dess 

bilagor. 

2. Idrotts- och föreningsnämnden fastställer att en rimlig nivå på eget kapital är 

25 mnkr. 

3. Idrotts- och föreningsnämnden förklarar alla uppdrag som står som avslutade i 

avsnitt ”6. Redovisning av nämndens uppdrag” som slutförda. 

Handlingar 
1. Årsrapport 2024 

2. Uppföljning av samlad riskbild och intern kontrollplan 2024 

3. Barnbokslut 2024 

4. Tjänsteutlåtande Direktion, daterad 2025-01-24 

Information 
Ärendet föredras av avdelningschefer på anläggning, föreningsstöd, fastighet och 

stadsutveckling samt ekonomi och inköp.  

Protokollsutdrag skickas till 
Direktion  

Kommunstyrelsen 
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§ 6 Ärendenummer IOFF-2024-00293 

Utökning av kommunbidrag - Tillkommande driftskostnader 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden hemställer till kommunstyrelsen om att 7 mnkr av centralt 

avsatta medel i budget 2025 för tillkommande driftskostnader ska överföras till nämndens 

kommunbidrag. 

Handlingar 
-Tillkommande driftskostnader 2024 

-Tjänsteutlåtande avdelning ekonomi och inköp, daterad 2024-10-09 

Information 
Ärendet föredras av avdelningschef på ekonomi och inköp.  

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning ekonomi och inköp 

Stadsledningskontoret 
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§ 7 Ärendenummer IOFF-2024-00340 

Utredning om hur stödet till föreningslivet kan förbättras och 
utvecklas 

Beslut 
Redovisningen av kommunfullmäktiges uppdrag givet i budget 2024 att utreda hur stödet 

till föreningslivet kan förbättras och utvecklas antecknas och förklaras fullgjort.  

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2024-12-17, § 178 

Handlingar 
-Göteborg Stads budget 2024 

-Rapport: Hur kan stödet till föreningslivet förbättra och utvecklas? 

-Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2024-12-17, § 178 

-Tjänsteutlåtande avdelning föreningsstöd, daterad 2024-11-26 

-Yttrande på ärendet om hur föreningsstödet kan utvecklas och förbättras från KD, M, L 

och D, daterad 2025-02-04 

Protokollsanteckning 
KD, M, L och D lämnar en yttrande.  

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning föreningsstöd 

Kommunstyrelsen  
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§ 8 Ärendenummer IOFF-2024-00341 

Utredning om e-sport 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden godkänner utredningsrapporten och förklarar uppdraget i 

Göteborgs Stads budget 2024 att ”utreda e-sportens behov i Göteborg” fullgjort. 

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2024-12-17, § 180 

Handlingar 
-Rapport: Storstadskommunernas utredning om e-sport 

-Tjänsteutlåtande avdelning utveckling och styrning, 2024-11-29 

-Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2024-12-17, 180 

-Yttrande angående E-sport från C 

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning utveckling och styrning 

Kommunstyrelsen 
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§ 9 Ärendenummer IOFF-2025-00014 

Yrkande angående Samverkan med civilsamhället och 
utdelning av föreningsbidrag från SD 

Beslut 
Enligt yrkande från V och S; 

Yrkandet från KD, M och L avslås.  

Handlingar 
-Yrkande från SD angående samverkan med civilsamhället och utdelning av 

föreningsbidrag 

-Yrkande från KD, M och L angående samverkan med civilsamhället och utdelning av 

föreningsbidrag 

Yrkanden 
Magnus Marelius (SD) yrkar bifall till eget yrkande.  

Dan-Ove Marcelind (KD), Edwin Friedlaender (M), Bartek Rosinski (M) och Ann-Sofie 

Lagerstedt (L) yrkar på följande; 

”Idrotts- och föreningsförvaltningen får i uppdrag att återkomma med en redovisning om 

hur processer, rutiner och riktlinjer för beviljande av föreningsbidrag i Göteborg förhåller 

sig till de processer, rutiner och riktlinjer som tillämpas i Västra Götalandsregionen.” 

Bettan Andersson (V), Kerstin Hultman (V), Staffan Lindström (S), Anna Ahlborg (S) 

och Vincent Siekkinen Franzén (S) yrkar avslag på yrkandet från KD, M och L.  

Propositionsordning  
Ordförande Bettan Andersson (V) ställer yrkandet från SD mot yrkandet från KD, M och 

L och finner att nämnden godkänner yrkandet från KD, M och L.  

Ordföranden ställer sedan yrkandet från KD, M och L mot avslagsyrkandet från V och S, 

och finner att nämnden beslutar bifalla avslagsyrkandet från V och S.   

Reservationer 
Magnus Marelius (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning föreningsstöd 
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§ 10 Ärendenummer IOFF-2025-00068 

Uppdatering av delegationsordning och 
verkställighetsförteckning för idrotts- och föreningsnämnden 
2025 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antar delegationsordning och verkställighetsförteckning 

för nämnd och förvaltning i enlighet med förslaget tillsvidare. 

Handlingar 
-Delegationsordning och verkställighetsförteckning för idrotts- och föreningsnämnden 

2025 

-Tjänsteutlåtande avdelning utveckling och styrning, daterad 2025-01-25 

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning utveckling och styrning 
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§ 11 Ärendenummer IOFF-2024-00287 

Ändring av sammanträdesdatum för idrotts- och 
föreningsnämnden i september 2025 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden godkänner förvaltningens förslag på nytt 

sammanträdesdatum till tisdagen den 23 september 2025. 

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2024-10-22, § 147 

Handlingar 
-Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2024-10-22, § 147 

-Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden 2024-06-18, § 98 

-Tjänsteutlåtande avdelning utveckling och styrning, daterad 2025-01-17 

Protokollsutdrag skickas till 
Avdelning utveckling och styrning 
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§ 12 Ärendenummer  

Återrapportering från konferenser, utbildningar med mera 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen. 

Information 
Ordförande Bettan Andersson (V) berättar att presidiet tillsammans med 

förvaltningsdirektör och nämndsekreterare varit på presidieträff i Stockholm 13–14 

januari där man mött sina motsvarigheter från Stockholm och Malmö Stad. Beskriver att 

det varit mycket bra dialoger och föredragningar.  

1:e vice ordförande Staffan Lindström (S) uppskattade föredragningarna gällande Fokus 

Järva där hela Stockholms kommun och andra myndigheter kraftsamlar i området för att 

minska socioekonomisk utsatthet. Staffan säger att detta kan vara ett angreppssätt även 

för Göteborgs Stad.  

Ann-Sofie Lagerstedt (L) efterfrågar att nämnden får vara med och spela in frågor till 

nästkommande presidieträff.  

Bettan Andersson (V), Dan-Ove Marcelind (KD) och förvaltningsdirektör Johan Sävhage 

har deltagit på konferensen om framtidens torg och torgutveckling, där man bla tog upp 

Fokus Järva.  

Bettan Andersson (V) och Johan Sävhage har träffat parasporten på Pjäshallen i Kviberg.  

Ett flertal personer från nämnd och förvaltning genomförde ett studiebesök till 

ridanläggningar den 24 januari, vilket uppskattades.   



Protokoll nr 1 

Sammanträdesdatum: 2025-02-04 

 

Göteborgs Stads idrotts- och föreningsnämnd 

 
  

Göteborgs Stad Idrotts- och föreningsförvaltningen protokoll 15 (17) 

§ 13 Ärendenummer IOFF-2025-00017 

Anmälningsärenden 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen.  

Handlingar 
-Delegationsbeslut avdelning fastighet och stadsutveckling oktober, november, december 

2024 

-Delegationsbeslut avdelning HR december 2024 

-Delegationsbeslut avdelning HR januari 2025 

-Delegationsbeslut avdelning utveckling och styrning november 2024 och januari 2025 
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§ 14 Ärendenummer IOFF-2025-00018 

Postlista 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen.  

Handling 
Postlista 2024-12-09 – 2025-01-28 
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§ 15 Ärendenummer IOFF-2025-00015 

Övriga frågor 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen.  

Information 
Fotbollsplaner i Majorna/Linné 

Ordförande Bettan Andersson (V) säger att Majorna/Linné har ont om ytor för 

spontanidrott. Genom att förvaltningen har förbättrat förutsättningarna för fotbollen så har 

bollbingarna på Gröna vallen och Karl Johansplan försvunnit. Förvaltningen för dialog 

med grundskoleförvaltningen med målet att sätta upp bollbingen vid Karl Johansplan 

igen. Bettan Andersson (V) har varit i kontakt med stadsmiljöförvaltningen för att se om 

ytan bredvid fotbollsplanen kan användas som spontanyta.  

Gåfotboll 

Ordförande Bettan Andersson (V) har träffat ansvariga för gåfotbollen och säger att fler 

befintliga fotbollsföreningar kan vara intresserade av att starta gåfotboll inom dess 

verksamhet.  

Protokollsutdrag skickas till 
Fastighet och stadsutveckling 

Föreningsstöd 
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